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Kővér László
az Országgyűlés elnöke részére
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Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014 . (II. 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani
Balog Zoltán emberi erőforrások miniszternek

„Miért nincs elég tetanusz-oltóanyag Magyarországon? Miért nem biztosított a folyamato s
ellátás?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

A sérülések kezelésénél fontos tetanusz-oltóanyagból több kórházban és gyógyszertárban ismé t
nagyon kevés van. A probléma sajnos nem új . Előző év közepén is az Országos Gyógyszerészeti é s
Élelmezés-egészségügyi Intézet kommunikációs igazgatója is elismerte, hogy kifogytak a készletek ,
két hétig országos hiánycikk volt a tetanusz-oltóanyag .

Akkor is felhívtuk a figyelmet arra, hogy egy hétig, tíz napig vagy akár két-három hétig i s
országosan hiányzott az amúgy életment ő oltóanyag. Elmondtuk, hogy nem az volt az els ő eset, az
Orbán kormány regnálása óta hiánycikk a vakcina . Úgy tűnik a problémát azóta sem sikerült
megoldani .

Magyarország Alaptörvénye (2011 . április 25.) 7. cikkében biztosított jogommal élve az egye s
házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján
kérdezem, hogy miért nincs elég tetanusz-oltóanyag Magyarországon? Miért nem biztosított a
folyamatos ellátás?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017. február „
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